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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Z informacji, które otrzyma³em w trakcie dy¿urów senatorskich, wynika, ¿e w województwie ³ódzkim
s¹ tylko dwa specjalistyczne ambulanse przystosowane do przewozu osób na przyk³ad z rozleg³ym za-
wa³em serca.

Sytuacja taka sprawia, ¿e wielu pacjentów bêd¹cych w ciê¿kim stanie i potrzebuj¹cych szybkiego
przetransportowania do specjalistycznych klinik znajduj¹cych siê w innych szpitalach jest zmuszonych
czekaæ na przystosowane do ich przewozu karetki nawet kilkanaœcie godzin. Zdarza³o siê, ¿e pacjent
w czasie oczekiwania na ambulans zmar³.

Z sygna³ów, które do mnie docieraj¹, wynika, ¿e tego typu pojazdów do przewo¿enia chorych w ciê¿-
kim stanie brakuje w co najmniej kilku województwach w Polsce.

Z tego powodu zwracam siê do Pani Minister z proœb¹ o rozwa¿enie zakupu wiêkszej liczby specjali-
stycznych karetek dla województw, na terenie których jest ich najmniej. Przyczyni³oby siê to do zmniej-
szenia czasu oczekiwania na ambulans i zwiêkszy³oby szanse na prze¿ycie osób potrzebuj¹cych pilnego
transportu medycznego.
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